
2019 年聯合書院校友日 
United College Alumni Day 2019 

2019 年書院校友日於 2019 年 10 月 26 日於聯合書院校園舉行。書院希望透過校友日，讓校友及家人一同回到母校慶

祝聯合書院六十三周年院慶，互聚情誼，加強校友與母校的聯繫。當日，逾一百二十位校友及家人一同參與校友日。

院長余濟美教授及校友會會長李國忠先生於校友日歡迎會上致辭，校友並於本院學生飯堂參加院慶生日會及享用下午

茶。校友隨後分組參加三項活動：(一)與書院思源文娛中心管理委員會合辦─親子蝴蝶酥工作坊；(二)參觀書院校友

徑及各項設施；(三)於張煊昌體育館乒乓球室使用體育設施，全體校友共度一個歡愉的下午。  

The UC Alumni Day 2019 was held on 26 October 2019. All alumni were invited to this annual reunion gathering to 
celebrate the College's 63

rd
 Anniversary with staff and students. The annual event was enthusiastically supported by 

alumni and strengthened their cohesion with the College. Over 120 alumni and their family members participated in 
the gathering. Professor Jimmy C M Yu, College Head and Mr Simon K C Lee, President of UC Alumni Association, 
addressed the assembly in the welcoming party. Then, the alumni enjoyed a college anniversary party and tea buffet 
at the Student Canteen. Alumni then divided into 3 group activities: (1) French Palmier Workshop for Alumni and their 
children jointly organsied with Si Yuan Amenities Centre Club Management Committee; (2) a guided tour around the 
Alumni Trail and visited College facilities; and (3) to play table tennis at UC Table Tennis Room. A full day of fun and 
laughter concluded at around 5:00 pm. 

2019至2020年度學術研討會贊助計劃 
Conference Sponsorship Scheme 2019-2020 
2019 至 2020 年度第一輪學術研討會贊助計劃現已公開接受聯合書院教職員申請。本計劃旨在透過資助各學院及單位

的書院教職員主辦學術研討會，提高教職員及學生的學術科研交流，鼓勵推動院內學術研討的風氣。歡迎本院教職員

於本院網頁「申請及公佈結果」一欄下載申請表格及計劃詳情。截止申請日期為 2019 年 12 月 13 日，申請結果將於 

1 月公佈。查詢請致電 3943 8654 或 3943 7771 與本院陸敏兒女士或陳凱燕女士聯絡。 

The first round application for Conference Sponsorship Scheme 2019-2020 is now open for all staff of United  
College. The main purpose of this scheme is to promote academic exchange activities among students and staff. 
Through the provision of financial support and sponsorship, the scheme is to encourage the College staff to take  
initiative in planning and organising academic conferences. All staff of United College are welcome to download the 
application form and guidelines at the “Applications and Results” section of the College website. The application 
deadline is 13 December 2019 and the results will be announced in January. For enquiries, please contact Ms Amy 
M Y Luk at 3943 8654 or Ms Cassie H I Chan at 3943 7771. 

眾嘉賓主持校友日生日會切餅儀式。  

左起：副院務主任陳文軒先生、院務主任李雷寶玲女士、校友會理事會主席李劍雄先生、副院長兼校友事務及發展委

員會主席王香生教授、基金會副主席兼校友會副會長何萬森校董、院長余濟美教授、校董會主席殷巧兒校董、校友會

會長李國忠校董、前院長馮國培校董、副院長兼輔導長劉行榕教授、副院長兼通識教育主任李鴻基教授及校友會理事

會副主席林偉雄校董。  

Guests conducted the cake cutting ceremony in celebrating College’s 63rd Anniversary with alumni.  

From left: Mr Tony M H Chan (Deputy College Secretary), Mrs Christina Li (College Secretary), Mr John K H Lee 
(Chairman, the Council of the College Alumni Association), Professor Stephen H S Wong (Associate College Head 
and Chairman of the Committee of Alumni Affairs and Development), Mr Ho Man-sum (Vice Chairman of the  
Endowment Fund Committee and Vice-President of the College Alumni Association), Professor Jimmy C M Yu 
(College Head), Ms Lina H Y Yan (Chairman of the Board of Trustees), Mr Simon K C Lee (President of the College 
Alumni Association), Professor Fung Kwok-pui (Former College Head and College Trustee), Professor Alaster H Y 
Lau (Associate College Head & Dean of Students) and Professor Lee Hung-kay (Associate College Head & Dean of 
General Education) and Mr Enders W H Lam (Vice Chairman, the Council of the College Alumni Association). 
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